
Bestyrelses- og aktivmøde 
Tirsdag d. 5. september kl. 19:30 

Hos Niels, Ordrup Jagtvej 22B, 2. tv. 2920 Charlottenlund 
 

Referat 

Tilstede: Annette, Roger og Niels 

1. Valg af mødeleder og referent: Niels 

2. Godkendelse af referat fra sidste møde: Godkendt 

3. Trafik 

- Etablering af signalanlæg på Brogårdsvej/Søbredden er nu færdig. Jeg synes det fungerer ok for 

cyklister. Der er førgrønt for cyklister fra Søbredden for at mindske højresvingsulykker (grønt for 

venstresvingende cyklister fra Gentofte), tilladt højresving for rødt for cyklister fra Vangede (men der 

er ikke ret mange, der skal den vej), og cyklister fra Gentofte kører (selvfølgelig) uden om. 

- Kommunen har nu varslet at man går i gang med supercykelsti gennem Hellerup. At cykelstien 

udvides til 2,5m ved at tage fra vejbanen. Der nedlægges ikke parkeringspladser. Læserbrev i 

Villabyerne bekymret. Og Henrik Gudmundsson med forslag om mere cykelparkering. 

- Cykelgade på Kirkevej på initiativ fra Ordrup gymnasium. Hvordan virker det i praksis? 

Punktets emner blev diskuteret. Der var kun positive tilkendegivelser til de nævnte initiativer og anlæg. 

4. Nyheder 

- Initiativ omkring Tour de Charlottenlund (Annette)  

 - Gentofte Mødes den 16. september (Annette?) 

 - Klimaprojekt med Danmarks Mindste Forsamlingshus m.fl. (Annette) Annette  

 - grøn guide (Kirsten?) (Udgår) 

 - Landsmøde 28. oktober i Fredericia 

 - Grønt Råd: næste møde 9/11 

Annette orienterede om ”Tour de Charlottenlund” herunder debat med arrangørerne vedr. inddragelse 

af ”hverdagscyklister” og ”el-følgebiler”. 

Annette orienterede endvidere om netværket ”Ordrup Innovation 2030” og netværkets aktiviteter. 

Niels tager kontakt til Pia fra biblioteket mhp. planlægning af fællescykeltur i uge 49. 

Roger og Niels deltager i Landsmødet d. 28. oktober 2023 

5. Økonomi fra kassereren (afbud fra Tove) Udgår 

6. Eventuelt 

7. Næste møder Næste møde bliver tirsdag d. 24. oktober 2023 kl. 19:30 i Frivilligcentret. 

 

/Niels 


